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Onderwerp: N.a.v. voorstel Autorisatie besluit Postweg - Nieuwlanderweg 

Vraag 

D66 heeft de volgende vraag over het voorstel Autorisatie besluit Postweg – Nieuwlanderweg, gesteld in de 

raadscommissie van 12 mei j.l.   

 

Vraag: 

Soms wordt een beeld geschetst van bepaalde voorstellen dat de raad helpt bij het accepteren van dit plan. 

Soms wordt dan later in de uitvoering de uitstraling toch anders (zoals bij de eerste tekeningen van de 

bierbrouwerij).Angst ook hier, prachtig filmpje, met onder andere aansprekende fietspaden, zandkleurig met 

schelpen. Maar dit is een Voorlopig Ontwerp. Hoe zorg je als gemeenteraad dat het ook echt zo wordt 

uitgevoerd, dan wel dat je wordt geïnformeerd als het anders wordt. 

 

Antwoord: 

Zoals wethouder Kooiman al aangaf in de commissievergadering betreft dit inderdaad een Voorlopig 

Ontwerp. 

Echter dit is een ontwerp waarop diverse disciplines invloed hebben gehad en waarin met name de ideeën 

van de landschapsarchitect zijn verwerkt. 

Dit VO is tezamen met het bestek het uitgangspunt voor de onderhandelingen met de aannemer. De praktijk 

is dat met name de bepalende factoren (waaronder zeker de uitvoering van de fietspaden behoort) niet 

zullen veranderen gedurende de onderhandelingen. Op kleinere details zijn wel wijzigingen mogelijk. 

De specifieke aandacht van D66 voor deze uitvoering zullen we dan ook meenemen in de onderhandelingen. 

In de door de wethouder toegezegde reguliere informatie naar de raad zullen substantiële wijzigingen in 

het Definitieve Ontwerp (DO) worden vermeld. 

 

 


